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ASD Eijsden-Margraten 

Besluitenlijst overleg 7 november 2024, huis van de burger Margraten 
 
Aanwezig ASD: Koos Steeneveld, Sandra Beijers, Jean Schrijen, Birgit van Merode, Marlie van Weert, Ursula Haenen, Liliane Vrouenraets, 
Frans Ramakers, Linda Paes en William Wynja. 
Aanwezig bij de punt 5: Tanja Bytchkova. 
 
1. Opening, vaststelling agenda. 
2. Rondje mededelingen ASD-activiteiten leden. 
3. Concept besluitenlijst 5 september 2024. 
4. Uitvoeringsplan GiA 
5. Concept-integrale verordening Sociaal domein. 
6. S.v.z. UP Wmo 
7. Rondvraag/sluiting. 
8. Nabespreking. 
- Penningmeester, afspraken. 
- Communicatie.-  
 

Besluiten/Agendapunten: 

 Agendapunt  Inhoud  Toelichting/afspraken  

1. Opening, vaststelling agenda.   Agenda vastgesteld. 
 

2. Rondje mededelingen ASD-
activiteiten leden.  

Erol geeft aan de afgelopen tijd op de achtergrond bezig is geweest met de 
opvolging van het Regioplan GiA. 
Marlie heeft een webinar over uitbuiting bijgewoond en was aanwezig bij de 
interne sessie met thematisch geordende data/visie Jeugd E-M (data 
afkomstig uit de Gezondheidsmonitor kinderen 2023, uitgevoerd door de GGD 
Zuid Limburg), een presentatie door Sanny Stauder. 
Sandra was eveneens aanwezig bij de interne sessie data/visie Jeugd E-M. 
Lilian heeft zich samen met Frans, Bert, Koos en William gebogen over de 
concept integrale verordening voor het Sociaal domein E-M. 
Bert heeft zich beziggehouden met de fine-tuning van de website van de ASD, 
de concept integrale verordening Sociaal Domein E-M en was aanwezig op 
een netwerkbijeenkomst in kader (vervolg) Uitvoeringsplan Wmo. 
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Birgit heeft een webinar over de Participatiewet bijgewoond en een door 
Burgerkracht Limburg georganiseerde bijeenkomst in Maastricht in het kader 
van de Participatiewet. 
Linda wijst op de beschikbaarheid van provinciale geldensubsidies – een 
leefbaarheidsfonds onder de noemer Focus, Friends & Finance – ter 
ondersteuning en stimulering van initiatieven, vaak gedragen door betrokken 
inwoners, om de leefbaarheid in stand te houden of zelfs te verbeteren. Linda 
heeft ook een bijeenkomst bijgewoond over de toekomst van de kerken in 
Rijckholt en een overleg over de Woonzorgvisie. 
Frans heeft een nieuw logo gepresenteerd voor de ASD (dat met 
enthousiasme is ontvangen), heeft zich verder verdiept in de website voor de 
ASD en de communicatie en was aanwezig op een netwerkbijeenkomst in 
kader (vervolg) Uitvoeringsplan Wmo en ene overleg over de Woonzorgvisie. 
Koos heeft zich eveneens gebogen over de concept integrale verordening voor 
het Sociaal domein E-M en is aanwezig geweest bij het overleg van de 16 Zuid 
Limburgse Adviesraden. 
William was aanwezig bij de datapresentatie in kader visie Jeugd E-M, heeft 
zich gebogen over de concept integrale verordening Sociaal domein E-M, is 
aanwezig geweest bij een tweetal bijeenkomst van de Kerngroep 
Uitvoeringsplan Wmo en was aanwezig op een netwerkbijeenkomst in kader 
(vervolg) Uitvoeringsplan Wmo en een overleg over de Woonzorgvisie. 
Jean – 
 

3. Concept besluitenlijst 5 september 
2024.  

Tekstuele aanvulling blz. 2, bezoek Koos aan Project Ruward in Oss m.b.t de 
betrokkenheid van Sociaal Team. 
 

Vastgesteld.  

4. Uitvoeringsplan GiA. 
 

Wat vooral opvalt is de kleinschalige(r) afstemming en aanpak en voorts de 
versterking van meer centrale regie, weliswaar in pilotvorm. 
Enige onduidelijkheid over de wijze van terugkoppeling vanuit het project. 
  

Bespreking. 
 

5. Concept-integrale verordening 
Sociaal domein 

Tanja legt uit waarom voor de huidige variant is gekozen. Basis was de 
Omgekeerde Modelverordening voor het Sociaal Domein van Stimulansz. 
Verschillende gemeenten zijn daarmede aan de slag gegaan. Heeft geleid tot 
bijvoorbeeld de varianten van de gemeente Schagen (wat ‘vrijer’ 
geformuleerd) of de variant die wordt gebruikt door de gemeente Berkelland 
(‘strakker’ in termen van het Stimulansz model. De gemeente E-M heeft 
gekozen voor het model dat vergelijkbaar is met dat van de gemeente 

Toelichting 
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Schagen. Maar opgemerkt moet worden – na bespreking van enkele 
aandachtspunten van de ASD – dat inhoudelijke, tekstuele en redactionele 
aanpassingen nog mogelijk blijven. 
Dat zal mede afhangen van de input die breed is opgehaald. Ook zal er ten 
zijner tijd nog een publieksversie worden opgeleverd die compacter van vorm 
zal zijn. 
 

6. S.v.z. UP Wmo William neemt de ASD aan de hand van een PowerPoint presentatie mee in de 
vorderingen van de Kerngroep in het kader van het Uitvoeringsplan Wmo. De 
structuur en afspraken beginnen meer en meer vorm te krijgen. Onlangs heeft 
weer een druk bezochte netwerkbijenkomst plaatsgevonden (bij Hei 15 in Sint 
Geertruid, op initiatief van Sawubona); een volgende netwerkbijeenkomst 
staat gepland bij In Harmony in Mheer. William en Sandra Beurskens (externe 
projectleider) schrijven samen aan een beheers- en monitoringsplan. Met 
regelmaat zullen tussentijdse updates worden gegeven. 
 

Toelichting 

7. Rondvraag/sluiting 
 

Lilian vraagt naar de opvolging van de gemaakte afspraken op de heidag over 
de organisatie en functioneren van de ASD. 
William antwoordt dat een afspraak over dat onderwerp met Frans en Bert 
genoteerd staat. Resultaten zullen de komende tijd aan de orde komen. 
Marlie vraagt op welke wijze aandacht kan worden besteed/opgepakt voor de 
ondersteuning van autistische kinderen. 
 

 

8. Nabespreking Afspraken over het penningmeesterschap zullen in het volgend overleg, met 
Joris Berger als beoogd penning penningmeester, worden besproken. 
Er worden geen punten ter communicatie voorgesteld. 
 

 

 


